

Aabenraa Brass Band

Referat: Bestyrelsesmøde

Dato: 23 Marts 2011

Sted: Hos Maria

Dagsorden:

Agenda:

1. Godkendelse af referat – **Alle**
 - a. Forrige referat pr. 22. februar 2011

2. Økonomi – **Christian**

3. Arrangementer og afvikl. af disse – **Lars**
 - a. Generalforsamling - evaluering
 - b. Forårskoncert
 - c. Øvrige arr.
 1. KFD koncert 12. marts - evaluering
 2. Schlema
 3. Øvrige arr.

4. Medlemsnyt – **Lars**
 - a. Orkesterbesætning

5. Nodeudvalg – **Gunnar/ Lars**

Aabenraa Brass Band

- a. Planlægnings koordinering med bestyrelse/ dirigent/ udvalg
- b. Program for forårsprogram

6. Update på faste opgaver – **Alle**

7. Eventuelt

- a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde
- b. Uniform
- d. Øvrige

Ad1

Referatet blev godkendt. MD mailer referatet til Jørgen B.

Ad2

CC orienterede om, hvad der står på vores Konti.

Der er stadig honorar udstående, og disse vil blive fulgt op af CC.

CC uddeler girokort vedr. kontingent indbetaling indenfor de næste par uger.

Festudvalget har forespurgt, hvor mange penge de har at arbejde med til den forestående orkesterfest.

Bestyrelsen har bedt festudvalget om at komme med et fast beløb de skal bruge, og Festudvalget har bedt om 10-15.000 kr.

Ad3

- a) Generalforsamlingen forløb i ro og orden.

Referatet blev gennemgået, og der kunne konstateres, at der fra medlemmerne side var stor fokus på økonomien, og bestyrelsen evaluerede de input som medlemmerne kom med under generalforsamlingen.

Bestyrelsen vil fremhæve følgende forslag som blev drøftet på GF:

- Efterlysning af at vedtægterne kan komme til at ligge på hjemmesiden. Det vil bestyrelsen få effektueret.

- Det blev drøftet om GF kan ligge tidligere på året, f.eks i januar. Dette har formanden meldt ud umiddelbar efter GF, at dette ikke kan lade sig gøre, pga at årsregnskabet først skal laves færdigt og

Aabenraa Brass Band

revideres. Det kan derfor ikke lade sig gøre at afholde GF før i slutningen af februar.
Referatet blev herefter godkendt.

b) Forårskoncerten i Haderslev:

LH orienterede om, at forårskoncerten i Haderslev bliver til noget. Det er lykkedes at kunne bruge Musikhuset vederlagsfrit. Koncerten er som planlagt torsdag den 14. april 2011.

Forårskoncerten i Aabenraa:

LH er i gang med Pressemeddelelserne som skal til at sendes af sted. Desuden vil vi i år også prøve at sende invitationer ud til byens plejehjem. En anden idé er, at der ikke opstilles så mange stole, så salen hurtigere ser fyldt ud. Aftales nærmere herom med Peter Autzen.

Annoncesalget går godt. Der mangler dog nogle stykker endnu. CC vil gerne have den endelige liste, så snart den er klar.

Så snart programmet ligger klart, skal det afgøres, hvad der skal laves af show. Der skal nedsættes et "show-udvalg".

Da vi mangler slagtøj, ser det på nuværende tidspunkt ud til at vi kan være nødsaget til at hyre en professionel slagtøjsspiller.

GJ orienterede om, at Erik K. skal gennemgå noderne med sangerinden. LH tager kontakt til Erik for at høre, hvad planerne er, idet vi gerne skal have en prøveaften med hende.

LH forhører festudvalget om forplejning efter forårskoncerten.

c) 1)

Koncerten ved KFD gik fint. Det er ærgerligt at der kommer så mange afbud i sidste øjeblik. Dette skal der rettes op på.

2)

LH orienterede om, at der ikke kommer nogen tilbagemeldinger fra Schlema. Så vi afventer endnu. Taxabus er reserveret.

Poul Erik er bedt om at forespørge om brug af den sædvanlige instrument bus. CC forhører Poul Erik mht. forsikring.

3)

LH har modtaget en forespørgsel fra Rinkenæs Parkkoncert, men de har ikke yderligere meldt tilbage med en dato.

LH tager kontakt til organist i forbindelse med gudstjenesten i Rise Kirke.

Ad4

LH meddelte, at der skal vælges en ny bestyrelse ved DAO og der bliver indkaldt til ekstraordinær repræsentantskabsmøde.

Aabenraa Brass Band

- a) LH har ikke nyt i forhold til orkesterbesætning.

Ad5

- a) GJ uddelte og gennemgik et forslag til det endelige program til Forårskoncerten 2011. Flemming Nergaard har lavet et medley over Flemming Bamse Jørgensen, som han gerne vil sælge. LH tager kontakt til ham for at høre om prisen.
Der blev talt om, at der burde være flere numre i 1. afdeling end i 2. afdeling. GJ tager det med videre til nodeudvalget.
GJ oplyser, at der bliver uddelt 2 nye marcher til vores marchhæfte efter forårskoncerten. Det blev drøftet, at det vil være en god idé at få nogle koncertnumre i a5 størrelse til vores marchturer, hvor vi indimellem spiller en lille koncert.
LH køber en ekstern harddisk, så der bliver mere plads til scanning af vores arkiv, som Ejler er i gang med.
- b) Programmet for forårskoncerten kommer helt på plads, når Erik har talt med sangerinden.

Ad6

Arbejdskalenderen blev gennemgået, og Forårskoncerten er det vigtigste som skal arrangeres nu.

Ad7

- a) Næste møde er onsdag den 11. maj 2011 ved CC.
Mødet blev flyttet til den 18. maj 2011 ved LH.
- b) Alle uniformsdele er nu samlet på CF-gården.
Bestyrelsen og Uniformsudvalget vil den 5/4-11 mødes på Høje Kolstrup Skole for at samle uniformerne, så den kan udleveres samlet til medlemmerne den 7/4-11 og at MD kan få dem registreret. Medlemmerne skal aflevere deres gamle uniform for at få den nye udleveret.

Bestyrelsen vil foreslå at uniformen bliver indviet ved en lille reception søndag den 17. april forud for vores forårskoncert, hvor vi kan takke vores sponsorer til uniformen.

LH laver en liste over hvad der skal laves i forbindelse med indvielsen, hvorefter vi melder ind, hvad vi gerne vil stå for.

LH tager kontakt til Henning om at få taget nye billeder af orkestret.

CC – sydbank vil godt sponsere nogle tasker til orkestret.

Sydbank vil godt være med til arrangementet, hvor vi indvier vores uniform.

Aabenraa Brass Band

CC har taget kontakt til Kulturelt Samråd om fri halleje, og fået besked på, at svaret er på vej. Brandvagt betaler orkestret selv.

Joan og Johnnys bukser passede ikke i første omgang. MD følger op på det.
MD – Laver navn til dragtposerne.

Bestyrelsen ligger op til, at der skal laves et regelsæt over jubilæumstegn på den nye uniform.

- c) MD oplyser, at der er 2 jubilarer der har 10 års jubilæum i 2011.
MD gennemgik den Fond-oversigt hun har lavet. MD arbejder videre med den og får de sidste Fonde tilføjet.

Anka har gjort opmærksom på, at Nustrup Ungdomsforening gerne vil have os til at spille en nytårskoncert i Nustrup. LH skriver en officiel henvendelse til Nustrup for at høre, om de vil have os til at spille en nytårskoncert hos dem.